

# **PUBLIC NOTICE**

## **RE: NOTICE TO TOWN CLERK**

**PUBLIC NOTICE** is hereby given to the residents of the Town of Hampstead and to whom it may concern, on July 17<sup>th</sup>, 2019;

**WHEREAS**, on July 15<sup>th</sup>, 2019, the demolition of the buildings located at **5781-5783 Côte St-Luc Road** bearing lot numbers 2 088 780 and 2 088 781 on the Official Plan and Book of reference of the Cadastre of Quebec was conditionally approved;

Pursuant to Articles 148.0.18 and 148.0.19 of *the Act respecting land use planning and Development*, any person who wants to inform the town of their objection must do so by writing, addressed to the Town Clerk, Me Pierre Tapp, OMA, within 30 days following the publication of this notice.

You may communicate your objection to the following email address:  
[ptapp@hampstead.qc.ca](mailto:ptapp@hampstead.qc.ca).

For further information, please call (514) 369-8200

# AVIS PUBLIC : AVIS AU GREFFIER

**AVIS PUBLIC** est par les présentes donné aux résidents de la ville de Hampstead et à qui de droit en ce 17 juillet 2019 ;

**CONSIDERANT QUE** la démolition de la propriété située au **5781-5783 chemin de la Côte St-Luc** sur les lots 2 088 780 et 2 088 781 aux Plan et Livre de renvoi officiels du cadastre du Québec fut approuvée conditionnellement ;

Suivant les articles 148.0.18 et 148.0.19 de la *Loi sur l'aménagement et l'urbanisme*, toute personne voulant informer la ville de leur objection doit le faire par écrit, au greffier de la ville, Me Pierre Tapp, OMA, et ce dans les 30 jours suivant la publication de cet avis.

Vous pouvez communiquer votre objection à l'adresse courriel suivante:  
[ptapp@hampstead.qc.ca](mailto:ptapp@hampstead.qc.ca).

Pour plus de renseignements, veuillez téléphoner au (514) 369-8200